



www.uppababy.com
60 Sharp Street Hingham, MA 02043
781.413.3000

Distributed in Canada by: 5514KM
phone: 416.422.2700 | toll free: 1.888.502.5514
19 Industrial Street Toronto, Ontario M4G 1Z2, Canada
www.5514km.ca

Model 0062 / Version 3

VISTA and UPPAbaby are trademarks and/or registered trademarks of Monahan Products LLC.
All other trademarks are the property of their respective owners.

VISTA et UPPAbaby sont des marques et/ou des marques déposées de Monahan Products LLC.
Toutes les autres marques sont la propriété de leurs propriétaires respectifs.



VISTA PiggyBack Ride-Along Attachment

VISTA L'attachement Promenade-Avec PiggyBack

PARTS LIST | LISTE DES PIÈCES

1



2



USING THE PIGGYBACK | UTILISATION DE PIGGYBACK

1



2



3



4



ENGLISH

⚠️ WARNINGS //////////////////////////////////////

FAILURE TO FOLLOW THESE WARNINGS AND INSTRUCTIONS COULD RESULT IN SERIOUS INJURY OR DEATH. READ ALL INSTRUCTIONS PRIOR TO ASSEMBLY AND USE:

NEVER leave child unattended on this product.

- Periodically check PiggyBack attachment to stroller by lifting up PiggyBack board and checking hinges.
- Maximum Weight Limit: 50 lbs. (22.7 kg)

PARTS LIST

- 1 PiggyBack
- 2 Storage Strap

USING THE PIGGYBACK

1 Attaching the PiggyBack

Position brackets over curved center bar and push down, locking onto frame.

2 Attaching the Storage Strap

Snap strap to the left side of the stroller, just above the shock absorber.

3 Using the Storage Strap

PiggyBack conveniently folds up when not in use. Use snap strap to secure PiggyBack in folded position.

4 Stroller folds with PiggyBack attached

NOTE: PiggyBack can be used with stroller seat in the forward and rear-facing positions. PiggyBack can also be used with Bassinet attached.

FRANÇAIS

⚠️ MISES EN GARDE //////////////////////////////////////

NE PAS SUIVRE CES INSTRUCTIONS ET MISES EN GARDE POURRAIT AVOIR COMME RÉSULTAT DES BLESSURES SÉRIEUSES OU MORTELLES. LIRE TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT D'ASSEMBLER ET D'UTILISER:

NE JAMAIS laisser l'enfant sans surveillance dans ce produit.

- Vérifier régulièrement la fixation du PiggyBack à la poussette en soulevant la PiggyBack- plateforme et en vérifiant les charnières.
- Poids maximum: 22.7 kg (50 lbs.)

PARTS LIST

- 1 Piggyback Plateforme
- 2 Courroie de Rangement

UTILISATION DE PIGGYBACK

1 Pour attacher le PiggyBack

Placer les fixations au-dessus de la barre centrale incurvée et abaisser, pour verrouiller sur le châssis.

2 Pour Fixer la Courroie de Rangement

Attacher la courroie du côté gauche de la poussette à l'aide du bouton-pression, juste au-dessus de l'amortisseur.

3 Utilisation de la Courroie de Rangement

Pratique, la plateforme PiggyBack se plie lorsqu'elle n'est pas utilisée. Utilisez la courroie pour maintenir la plateforme PiggyBack en position pliée.

4 La poussette peut se fermer avec le PiggyBack installé.

NOTE : PiggyBack peut être utilisé avec le siège de la poussette en position face vers l'avant ou face vers l'arrière. PiggyBack peut également être utilisé si le landau est installé.